
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 7/10/2024

Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Μειωμένη η συγκομιδή κάστανων στη Μελιβοία Δήμου Αγιάς
Λαρίσης»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως πληροφορηθήκαμε, μειωμένη αναμένεται η συγκομιδή της ποικιλίας κάστανων
που συγκομίζονται στα μέσα Οκτωβρίου στη Μελιβοία Δήμου Αγιάς Λάρισας. Η δε
μείωση αναμένεται ότι θα αγγίξει και το 70%.  Η περιοχή,  ως γνωστόν,  ήταν η πρώτη
στην Ελλάδα σε παραγωγή κάστανου, αλλά η κακοκαιρία «Daniel» και το υψηλό κόστος
επηρέασαν σε τέτοιο βαθμό την εν λόγω παραγωγή με συνέπεια την κατακόρυφη
μείωσή της. Πρόσθετο αίτιο της μείωσης της παραγωγής θεωρείται την τελευταία
πενταετία και η σφήκα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Βούλεστε όπως επιληφθείτε του ζητήματος της μείωσης της παραγωγής κάστανων στη
Μελίβοια Λάρισας, προκειμένου, δια καταλυτικών ενεργειών σας, αφενός να ενισχυθεί
το εισόδημα των πληγέντων καστανοπαραγωγών της αναφερθείσας περιοχής κατά την
τρέχουσα περίοδο συγκομιδής και αφετέρου να αυξηθεί η παραγωγή αυτών τα επόμενα
έτη;

Ο ερωτών Βουλευτής
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